



Weltkongress Gebäudegrün

World Congress of
Building Greening

www.bugg-congress2020.com

Information about the speaker / Informationen zum Referenten

Speaker / Referent Dr.-Ing. Sebastian Schmauck

Vita / Vita Studies of Spatial and Environmental Planning and conferral of a doctorate at the Technical University of Kaiserslautern, teaching and research area "Landschafts- und Freiraumentwicklung" (Landscape and Open Space Development). Professional experience in an advisory capacity in planning offices, as a consultant at the Ministry of the Environment North Rhine-Westphalia and as a freelancer providing expertise. Since 2016 scientific researcher at the Federal Agency for Nature Conservation (Bundesamt für Naturschutz - BfN), Leipzig branch office, Division II 4.1 "Landscape Planning, Spatial Planning and Urban Areas". Main areas of work and research: functions of urban nature, instruments of urban development, building and planning law, theories and methods of spatial and landscape planning.

Studium der Raum- und Umweltplanung und Promotion an der TU Kaiserslautern, Lehr- und Forschungsgebiet „Landschafts- und Freiraumentwicklung“. Berufliche Stationen in beratender Funktion in Planungsbüros und als Referent am Umweltministerium NRW sowie gutachterliche Tätigkeiten als freiberuflicher Sachverständiger. Seit 2016 wissenschaftlicher Mitarbeiter am Bundesamt für Naturschutz, Außenstelle Leipzig, im Fachgebiet „Landschaftsplanung, räumliche Planung und Siedlungsbereich“. Arbeits- und Forschungsschwerpunkte: Funktionen von Stadtnatur, Instrumente der Stadtentwicklung, Bau- und Planungsrecht, Theorien und Methoden der Raum- und Landschaftsplanung.

**Contact data /
Kontaktdaten** Dr.-Ing. Sebastian Schmauck
Bundesamt für Naturschutz
FG II 4.1 - Landschaftsplanung, räumliche Planung und
Siedlungsbereich
Alte Messe 6
04103 Leipzig
Email: sebastian.schmauck@bfn.de